

## OSTITKO LOPPUSIIVOUKSEN tai SISÄLTYYKÖ SE HINTAAN?

Hieno juttu! Siivoaja tulee mökkiin lähtösi jälkeen. Lomarengas-mökkilomasi päätteeksi sinun tulee kuitenkin tehdä vielä seuraavat asiat ennen siivoajan tuloa:

1. Tiskaa astiat tai pyöräytä astianpesukone ja laita astiat sen jälkeen paikoilleen
2. Tyhjennä roskakorit ja vie roskapussit roskasäiliöön – kierrätä, jos mahdollista!
3. Tyhjennä kaapit, pakastin ja jääkaappi tuomastasi ruuasta
4. Vie tyhjät pullo ja tölkit mukasi tai kerää ne siististi muovipussiin
5. Laita huonekalut alkuperäisille paikoilleen
6. Ota lakanat pois vuoteista ja jätä käytetyt vuokralakanat ja -pyyhkeet sängyn päälle

**Huomioithan, että näiden ohjeiden laiminlyönnistä seuraa ylimääräinen siivouslasku!**

## DID YOU BUY FINAL CLEANING or IS IT INCLUDED IN THE PRICE?

If so, great! But before you check out, please take care of the following cleaning steps.

1. Wash up all dishes and put them to their original places.
2. Take all rubbish out to the waste container.
3. Take all your food with you.
4. Take empty bottles/cans with you or leave them in a plastic bag by the front door.
5. Put all furniture in their original places if you have moved them during your stay.
6. If you have used rented bed linen, please remove them from the beds and leave bed linen and towels on the top of the beds.

**Please notice that even if you have bought final cleaning, you will need to do these actions before checking out. Otherwise you will be charged for the extra cleaning.**

## ВЫ ПОКУПАЛИ ФИНАЛЬНУЮ ЧИСТКУ?

Замечательно! Коттедж уберут после вашего выезда. До того, как выехать из коттеджа, пожалуйста, сделайте следующее:

1. Вымойте посуду или поставьте посуду в посудомойку, разложите посуду по местам.
2. Выбросите мусор в мусорные контейнеры, по возможности распределите мусор (картон, стекло, металл отдельно).
3. Возьмите оставшиеся продукты с собой или выбросите в мусорный контейнер.
4. Заберите пустые бутылки и банки с собой, либо сложите их в пакет и оставьте около дверей.
5. Если во время отдыха вы переставляли мебель, то пожалуйста всё поставьте на свои места.
6. Снимите использованное постельное бельё и оставьте на кровати.

**Примите во внимание, что за несоблюдение данных правил может быть выставлен дополнительный счёт за уборку.**